
Nejsme jen atleti 

Občas se dozvím, jak někteří z nás, veteránských atletů, závodně provozují i některé jiné sporty. Např. 
ve VA č. 4/2008 jsme se dočetli, o plaveckých aktivitách Pavla Tošnara a Saši Adlerové. Karel Matzner 
zase výborně běhá na lyžích a zúčastňuje se známého závodu Jizerská padesátka. Jirka Soukup dělá 
otužilecké plavání a nejednou plaval na vánoce ve Vltavě při tradičních otužileckých závodech. Jarda 
Hovorka hraje závodně tenis i ping pong a Franta Kopřiva zase volejbal. Ale o tom, že by se někdo 
z nás stal mistrem Evropy ve svém „vedlejším“ sportu, jsem se dozvěděl až teprve nedávno. Podařilo 
se to našemu přednímu vrhači Béďovi Řechkovi z Domažlic. Ten startoval letos v červenci v Plzni na 
mistrovství Evropy  veteránů v silovém trojboji, který se skládá ze tří disciplin: dřepu s činkou, tlaku 
v leže na lavici (benčpresu) a mrtvého tahu. Béďa podal tyto výkony 200, 160 a 260 kg. Závodníci 
veteráni jsou v tomto sportu rozděleni do tří kategorií: M1 40‐49, M2 50‐59 a M3 nad 60 let. A dále 
podle hmotnosti závodníků. Béďa závodil v hmotnosti nad 120 kg.  

Myslím, že naše rubrika je i pro takové to zprávy a Vy, kdož víte o nějakých úspěších našich členů i 
mimo atletiku (a nemusí to být jen úspěchy sportovní), napište o tom. 
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